
Generalforsamling, BMI Svømning, 19.02.25

1. Valg af dirigent

Medlem, Anne-Marie Holst, blev valgt med applaus.

Dirigenten tog initiativ til en præsentationsrunde af alle fremmødte – både 

bestyrelsesmedlemmer og øvrige fremmødte.

Dirigenten konstaterede herefter, at generalforsamlingen er indvarslet rettidigt med 

udsendelse af dagsorden på hjemmeside og på de sociale medier.

2. Aflæggelse af ledelsens beretning

Klubmesterskab

- 15 tilmeldte

- Fokus på at have det sjovt, det skal være hyggeligt og give gode oplevelser for vores 

svømmere – og det kan også være en måde at prøve at deltage i svømmestævner.

Sleepover

- På trods af godt vejr blev det ikke afholdt

Sommerferiesvømning

- Sommerferieaktiviteter sammen med resten af BMI

- God stemning og besøg af mange – både nye og kendte ansigter

Sæsonstart med helt ny struktureret svømmeplan

- Langt fra alle hold var fyldte

- God opbakning på bemandingsfronten

- En sauna var faktisk tændt

Den Store Svømmedag

- 45.6 kilometer svømmet af 39 deltagere

- 6 km kortere end sidste år, men med ca. 50 færre svømmere

- Godt vejr udenfor

Trivselsudvalg for klubbens medarbejdere

- Hyggelige aktiviteter som brætspil og film og lignende for klubbens medarbejdere

Halloweenaften

- KÆMPE SUCCES

- Omkring 120 deltagere

- Fantastisk indsats af medarbejdere før og under arrangementet

Stort bøvl med nyt nøglesystem fra Aarhus Kommune



- Dybt kritisabelt udrulningssystem

- Meget ustabilt i starten

- Har stadigvæk sine spøjse øjeblikke

DGI Julestævne

- Mange deltagere fra hele Østjylland

- 5 energiske svømmere fra BMI

- Masser af gode vibes og præstationer

- Lyden virkede

- BMI var den eneste klub, der ikke fik nogle diskvalifikationer

Østjysk Mesterskab

- 5-6 svømmere deltog, og de hev 2 bronzemedaljer og 1 sølvmedalje med hjem.

Spørgsmål:

Der blev stillet spørgsmål til, hvor mange svømmere der er tilmeldt i øjeblikket, og svaret 

er 274 svømmere er indmeldt.

Herefter blev beretningen godkendt.

3. Fremlæggelse af regnskab

Håbet var, at den nye svømmeplan skulle generere flere medlemskontingenter, hvilket 

desværre ikke viste sig ikke skete.

Totale indtægter: 289.234,64 kroner

Totale udgifter: 370.777,74 kroner

Resultat: -81.543,10 kroner.

Spørgsmål: 

- Skal svømmeklubben betale til DGI, når hovedafdelingen gør det? 

Det undersøger bestyrelsen.

- Bestyrelsen er i dialog med Idrætssamvirket Aarhus for at arbejde på at få forbedret 

BMI Svømmeklubs faciliteter, omklædningsrum, toiletter, skabe og lignende.

- Vil bestyrelsen undersøge, om der er andre bankkonti, der giver mere fordelagtige 

renter end Nordea (Sparekassen Danmark foreslåes) – og der kan også foretages 

forhandlinger med Nordea for at få dem til at matche andre bankers renter.

- Vil I undersøge, om BMI Svømmeklub kan genoptage salg af klubtøj for at generere 

indtægter?

- Forslag om, at BMI Svømmeklub holder sig orienterede i forhold til at tjene penge ved 

øvrige idrætsaktiviteter etc.



Regnskabet blev herefter godkendt.

4. Fremlæggelse af budget for 2025 til orientering

Medlemskontingentet er forhøjet i budgettet i forhold til foregående år. Forhøjelsen er 

ikke på grund af forventning om flere medlemmer, men på grund af højere 

kontingentindbetaling pr. medlem.

Med de budgetterede indtægter og udgifter er resultatet forhåbentligt omkring et positivt 

resultat på omkring 12.000 kroner.

Forslag:

- Sæt ambitionen højere for sponsorindtægter. Svar: vi starter i det små og håber på at 

sprænge budgettet.

- Arrangér et sponsorsvømmeløb, hvor sponsorer betaler pr. antal svømmede kilometer

5. Behandling af forslag:

a. Forslag 1: Forhøje alle medlemskaber med 300 kroner fra næste svømmesæson

Efter grundige drøftelser og forskellige belyste perspektiver blev forslaget vedtaget 

enstemmigt af de fremmødte til generalforsamlingen.

b. Forslag 2: Undersøgelse af kvindernes sauna
Der rettes henvendelse igen til Aarhus Kommune for at sikre, at faciliteterne i saunaen 
lever op til forventningerne.

6. Valg til bestyrelsen

På valg er: Emil, Michael og Jonas, der alle modtager genvalg. Tobias stiller op som 

suppleant. Valgt med applaus.

På valg i 2026 er Laust, Robert, Anne, Jørgen, Lauge 

Bestyrelsen vælger formand ved generalforsamlingens afslutning.

7. Valg af revisor

Erik genopstiller og vælges med stor applaus.

8. Eventuelt

Medlemstalsprognose fra DGI

DGI kan hjælpe med markedsføringsstrategi og fondsansøgning, der kan give flere 

medlemmer.

Der er et ønske blandt de fremmødte til generalforsamlingen og blandt medlemmerne i 



svømmeklubben om, at svømmeklubbens faciliteter vedligeholdes bedre. Medlemmerne 

er utilfredse med rengøringen i svømmeklubben og omklædningsrum og sauna. 

Medlemmer er utilfredse med temperaturen i mellemgang mellem omklædningsrum og 

svømmehal. Der udtrykkes utilfredshed med, at der er for mange brusere, der ikke virker, 

eller er for kolde. Medlemmerne er utilfredshed med, at der med en hyppig tilbagevenden 

er toiletter, der ikke kan trække ud tilstrækkeligt. Der er utilfredshed med murernes 

tilstand i svømmehallen, idet de fremtræder med slid og eventuelt også med svamp eller 

fordærv. Der er utilfredshed med renholdelsen af selv bassinet. Der er utilfredshed med 

rust forskellige steder i svømmehallen. Der er utilfredshed med rækværket i saunen 

(damernes), idet det er så mørnet, så det giver splinter i fingrene. Der er også utilfredshed 

med uens temperaturerne i saunaerne, hvor temperaturen i damesaunaen er væsentligt 

koldere end saunaen i herreomklædningen. Temperaturen i saunaen ønskes også højere 

som i andre saunaer i Aarhus Kommune. Temperaturen er i øjeblikket på omkring 68 

grader, andre saunaer i Aarhus har højere temperaturer i nærheden af slutningen af 

70’erne.

Forslag: 

- DGI har lavet oversigt over puljer, hvorfra der kan hentes penge til arrangementer og 

til at styrke fællesskaber i klubben.

- Bestyrelsen og svømmeleder opfordres til at lave en strategi for, hvornår medlemmer 

rykkes op fra et hold til et andet hold, og at forskellige parametre meldes ud til 

forældre, når de tilmelder deres børn på de forskellige niveauer.

Dirigent: Anne-Marie Holst Referent: Anne Harrits
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